






















O PAC gaña unhas 
eleccións moi axustadas.
Irene Alonso supera a Sabela Méndez, do PNV, por seis votos.

O Partido Animalista terá que pactar para gobernar ao non 
acadar a maioría absoluta.

O venres 1 de marzo tiveron lugar as votacións para 
elixir a presidencia de Covelo. As mesas electorais 
estiveron montadas na biblioteca do CEIP Antonio 
Blanco desde as 15:00h ata as 16:00h. A clase de 
sexto estivo traballando como integrantes das 
mesas electorais.
A participación foi moi alta chegando ata o 88,5% 
das persoas con dereito a voto (Maiores de 6º de 
infantil). 
Despois dunha dura campaña dos partidos, 
obtivéronse uns resultados quizais inesperados. As 
pesquisas previas ás votacións xa intuían una 
victoria para o PAC, sen embargo non era tan 
esperada entre os partidos políticos. 
Sorprendentemente o PV (Partido Valorista), un 
partido cunha campaña excelente, so conseguiu 2 
votos, o PNC (Partido Nacionalista Covelense) 
conseguiu 11 votos, o PNV (Partido Nacionalista 
Valoriense) 32 votos e o PAC 38 votos; logrando 
así a victoria. A porcentaxe de voto quedou como 
se reflicte na gráfica.

Entrevista aos catro candidatos

-Irene, crees que valeu a pena dicir o mitin? Por que?
Si, porque con iso conseguiu máis votos. Os que fixeron o mitin tiveron un mellor resultado.
-Como conseguiches os votos?
Esforzándome ao máximo eu e o meu equipo.
-Volverías a propoñerte ser candidata?
Si, porque gústame ser a imaxe do equipo.

-Sabela, que che parecen os resultados da votación?
Paréceme ben, porque cada candidato consegue os seus votos depende de como se tome o 
traballo.
-Por que cres que os 2 primeiros partidos tiveron máis votos?
Porque as candidatas do PNV e o PAC fixeron o mitin e presentaron o díptico informativo.

-Yago, que che parecen os resultados das votacións?
Ben, porque o PAC foi o partido que tivo ideas mais interesantes.
-Volverías a presentarte como candidato?
Non, porque sentinme mal sendo candidato.

-Ulises, todos fixeron os seus traballos ou alguén non o fixo?
Alguén non o fixo porque estaba facendo Pixelart.
-Paréceche xusta a votación?
Non, non me parece xusta, porque o colexio non se tomou en serio a votación.
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